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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Sievert Balkestål och Mats Hellberg. 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa 

sammanträde den 8/3 2018. 

 

§ 7. Rapporter 

a) Aila informerar: Nya avdelningschefen Ingrid Brännström har 

börjat sin tjänst på halvtid. Från april kommer hon att arbeta 

heltid i förvaltningen. Förmodligen kommer hon att närvara 

vid pensionärsrådets nästa sammanträde. Aila slutar sin tjänst 

som t.f. avdelningschef den 16/3. 

  

 En enhetschef för halva utförardelen inom äldreomsorg i 

kommunens regi är anställd och börjar arbeta i april. Hon 

heter Tina Cederblad och kommer att ansvara för hemtjänst, 

dagverksamhet, sociala mötesplatser för seniorer samt 

aktivitetscentren. Hossein Ahmadian kommer att ansvara för 

vård- och omsorgsboendena i kommunens regi samt Kista 

servicehus. 

 

Planering för aktivitetscentren pågår för fullt. Kista kommer 

att öppnas först. Mia Vehmas bitr. enhetschef för hemtjänsten 

arbetar nu med planeringen. Det går att kontakta henne vid 

frågor om verksamheten. 

 

b) Statistiken över beviljade insatser och avslag inom 

äldreomsorgen skickas ut efter mötet. 

 

c) Rådet besöks av Mats Grönvik, landskapsingenjör som 

arbetar i förvaltningen. Rådet har frågor runt vad som händer 

med Hästa gård samt den planerade begravningsplatsen. 

Mats påpekar att området där Hästa gård ligger tillhör 

Spånga-Tensta men berör båda förvaltningarna. Hans 

förklaring till att arrendeavtalet sas upp med Naturskog var att 
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byggnaderna var i dåligt skick och behöver renoveras och att 

staden ville fundera över vilken verksamhet som ska bedrivas 

där. Staden önskar en verksamhet som är öppen och 

tillgänglig. Målet är att få igång en verksamhet med 

djurskötsel och jordbruk. Området är ett kulturreservat så 

bostäder kommer inte att byggas på marken. Upphandling av 

entreprenör pågår. 

 

Sievert är kritisk till att han trots försök per brev och mejl till 

trafikkontoret inte fått något svar om vad som har hänt och 

händer i ärendet. Han har inte heller trots begäran fått tillgång 

till avtalet.  

 

Begravningsplatsen. Mats vidarebefordrar en hel mängd 

dokument i ärendet som rådet kan ta del av. Beslut finns om 

begravningsplatsen men det är fortfarande i ett 

överklagandeskede. 

 

Mats informerar också om att förvaltningen i somras gjorde 

en översyn av samtliga gång och cykelvägar i 

stadsdelsområdet. De fel som upptäckts i form av bl.a. hål i 

marken ska åtgärdas under en femårsperiod. 

 

Rådet framför åter önskemål om fler bänkar i området samt 

att trasiga bänkar lagas. Mats uppmanar rådet att höra av sig 

om sånt som behöver åtgärdas i bänkväg. 

 

I Rinkeby kommer under året yttermiljön att ses över i parker 

och grönområden. Det blir nya planeringar och buskar.  

 

§ 8. Ärenden till nästa nämndsammanträde 

Sievert tog upp de ärenden som finns på föredragningslistan 

till nästa nämndsammanträde och som kan vara av intresse för 

rådet. 

Ett tryggare Stockholm. Otryggheten i Rinkeby-Kista och 

Spånga-Tensta är högre än i flera andra stadsdelsområden. 

Polisstationen i Rinkeby är försenad. Förslag om att poliser 

ska finnas på medborgarkontoret i Rinkeby tills vidare. 

Centrumvärdar som betalas av fastighetsägarna finns i 

Rinkeby och även Husby. 

 Två medborgarförslag har inkommit. De handlar om  

meningsfulla möten och integration. Roland framförde 

synpunkter på dessa med anledning av att han kollat upp de 

föreningar som står bakom förslagen och det verkar finnas 

oklarheter i deras organisation. Han påminner om vikten av att 
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förvaltningen kollar upp de föreningar som ansöker om 

föreningsbidrag eller andra resurser hos nämnden. 

 Krafttag mot klotter. Ägaren till det nedklottrade föremålet ska 

identifieras. Vilket kan vara svårt. Klottret ska vara sanerat 

inom 24 timmar. Det är positivt. 

 Ärende om ett Stockholm för alla. Där beskrivs de åtgärder 

som staden planerar för att göra yttermiljön tillgänglig för alla 

även personer med funktionsnedsättning. Rådet anser att 

förslaget är väldigt ambitiöst och undrar om det verkligen är 

realistiskt. Roland tar upp att det finns andra 

funktionsnedsättningar än de fysiska som kognitiva men de 

nämns inte i förslaget. 

  

§ 9. Lokalfrågor öppna mötesplatser 

Inget speciellt togs upp. 

Fråga om när föreningsbidragen betalas ut. Aila svarar att det ska vara 

nu i februari.  Hon påminner Hossein. 

. 

 

§ 10. Övriga frågor  

 Trygghetsvandringar för pensionärer i området. I den lokala 

utvecklingsplanen för 2018 står att även pensionärsrådet bör vara 

engagerade i trygghetsvandringar. Förslagsvis kan några 

representanter delta i de trygghetsvandringar för vuxna som redan är 

beslutade ska ske. Rådets sekreterare kollar upp detta till nästa 

sammanträde. 

 

§ 11. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 8 mars 2018 kl. 13-15 i Järvasalen, 

Borgarfjordsgatan 14, Kista. Mellan 14-15 kommer rådet tillsammans 

med rådet för funktionsnedsättningar få information från valnämnden. 

 

§12. Avslutning  

Ordföranden avslutar mötet 

 

   

   

   

 


